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Protokół Nr 5/15 
  z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego  

w dniu 15 maja 2015 r.  
 

 
Stacjonarna część posiedzenia Komisji odbyła się w Starostwie Powiatowym                               

w Otwocku, pod kierunkiem Przewodniczącego, radnego Dariusza Sokoła, w godzinach                                
od 1100 do 1200. Wyjazdowa część odbyła się w godzinach od 1200 do 1545.                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatu w Otwocku Tadeusz Marek Płaczek, zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 
Porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji.  
2. Przedstawienie informacji o zakresie prac związanych z budową mostu na rzece Świder 

(Otwock-Józefów) przez Członków Zarządu Powiatu. 
3. Przedstawienie pism jakie wpłynęły do Komisji. 
4. Wizytacja na drogach powiatowych w zakresie oceny pozimowego stanu nawierzchni 

dróg oraz pod kątem planowanych remontów (gminy: Sobienie-Jeziory, Osieck, 
Karczew). 

5. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 1 
Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji zostało odłożone do następnego 

posiedzenia Komisji.  
W porozumieniu z radną Grażyną Olszewską naniesiono poprawkę                                    

w pkt. 6 protokołu Nr 4/15 z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego w dniu                                    
27 kwietnia 2015 r. 

 
Ad. 2 

Przewodniczący przedstawił informacje nt. budowy mostu na rzece Świder                       
(Otwock-Józefów), zgodnie z załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Radny Artur Brodowski jako były Wiceprezydent Miasta Otwocka przedstawił zarys 
historyczno-społeczny dot. budowy mostu na rzece Świder. 

 
Ad. 3 

Przewodniczący zaproponował, aby w związku z pismem z dnia 29 kwietnia 2015 r.                  
znak: 0022-OTW-FS-IV-2015 SATER OTWOCK, Komisja na kolejnym posiedzeniu udała 
się z wizytą na składowisko SATER.  
Przedstawił również wyciąg Nr 23/15 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku w dniu                     
14 maja 2015 r.  

Radny Artur Brodowski wskazał problem składowiska SATER oraz technologie jego 
rozwiązania. 

Wywiązała się dyskusja, w której wszyscy obecni na posiedzeniu członkowie Komisji 
zabierali głos w sprawie składowiska SATER. 

Na tym stacjonarną część posiedzenia zakończono. 
 

Ad. 4 
O godzinie 1200 rozpoczęto wyjazdową część posiedzenia. Komisja zapoznała się ze 

stanem nawierzchni dróg w gminach Karczew (Janów, Brzezinka, Ostrówiec, Nadbrzeż, 
Karczew - ul. Świderska), Sobienie Jeziory (Radwanków Szlachecki, Sobienie Kiełczewskie) 
i Osieck (Natolin, Czarnowiec), gdzie ma zostać położona nakładka asfaltowa. 
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Ad. 5 
O godz. 1545 zakończono posiedzenie Komisji. 

W załączeniu: 
1) lista obecności; 
2) informacja dot. budowy mostu na rzece Świder; 
3) wyciąg Nr 59 z projektu protokołu Nr 23/15 z posiedzenia Zarządu Powiatu                                         

w Otwocku w dniu 14 maja 2015 r.; 
4) pismo z 29 kwietnia 2015 r. Prezesa Zarządu SATER OTWOCK Pana Felice 

Scoccimarro, znak: 0022-OTW-FS-IV-20150022-OTW-FS-IV-2015; 
5) wniosek z dnia 11 maja 2015 r. mieszkańców osiedla Kmicica. 

 
 

Protokółowała :       Przewodniczył: 
 
      Angelika Krawczyk          Dariusz Sokół 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


